



Date: 29 July 2025 Ref: LM LTR 016 2025

التاريخ: **2025/07/29** المرجع:2025 LM LTR 016

Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai, UAE السيد / حامد أحمد علي الرنيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي — الإمارات العربية المتحدة

Subject: Results of the BOD meeting of Dubai Refreshment P.J.S.C held on 29 July 2025

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة دبي للمرطبات شرع المنعقد بتاريخ 2025/07/29

With reference to the above subject, please note that the Board of Directors of Dubai Refreshment PJSC have held a BOD meeting on Tuesday, 29 July, 2025 at 10:00 AM in the Company premises at Dubai Investment Park 2, Dubai and through online video technology, where they:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، الرجاء العلم بأنه انعقد اجتماع مجلس إدارة شركة دبي للمرطبات (ش.م.ع.) بنهار الثلاثاء، 2025/07/29 في تمام الساعة العاشرة صباحاً وذلك في مقر الشركة الرئيسي في مجمع دبي للستثمار الثاني في دبي وعبر تقنية الاتصال الالكتروني، حيث تم:

- Approved the Interim Financial statements of the Second Quarter 2025
- الموافقة على البيانات المالية الأولية للربع الثاني للعام 2025.
- 2. Discussed further other internal matters of the Company and took the convenient decisions.
- كما تمت مناقشة بعض الأمور الداخلية للشركة واتخاذ القرارات المناسبة بشأنها.

With Kind Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Dubai Refreshment P.J.S.C

دبي للمرطبات (ش.م.ع)



Karem Mahmoud

Director of Legal



كارم محمود مدير الشؤون القانونية

















